

产品名称:

贴花陶瓷杯碟礼品套装

货号. Drinkware001

产品描述 :

精美的贴花陶瓷杯碟礼品套装, 适合办公或家居任何场合, 有四种亮丽的颜色可供选择。每套包含一个杯子和一个碟子, 精美的贴花图案, 为您咖啡时光增添一份优雅。

产品特点:

- 高品质陶瓷, 白瓷硬瓷, 耐用性, 奢华质感。
- 精美贴花设计, 适合送礼。
- 四种颜色选择:以匹配您的喜好。
- 可定制您的标志或设计。定制设计最低订购量 100 套。
- FOB 景德镇平均价格为 89 元/每套

联系我们

景德镇市昌南新区陶博城数字贸易产业园 5F-B18

Cn.californiasources.site

ChineseSources.org@outlook.com

Phone 18918151538 (WeChat)









Product Title:

Art No. Drinkware 001

Decals Ceramic Cup and Saucer Set for Gifts

Product Description :

Elevate your gifting experience with our exquisite Decals Ceramic Cup and Saucer Set. Perfect for any occasion, these beautifully designed sets are available in four vibrant colors. Each set includes a cup and saucer adorned with intricate decal prints, adding a touch of elegance to your tea or coffee time.

Features:

- High-Quality White Ceramic, Made in China, ensuring durability and a luxurious feel.
- Each cup and saucer features detailed decal designs, perfect for gift-giving.
- Choose from four stunning colors to match your style.
- Custom Designs Available: Personalize your set with custom logos or designs. Minimum order quantity starts from 100 sets.
- Average price FOB Jingdezhen 8.80 USD per set.

Contact us :

5F-B18 Digital Trade Industrial Park,
Ceramic Expo City,
Changnan New District,
Jingdezhen, China
www.californiasources.site
ChineseSources.org@outlook.com
Phone 18918151538 (WeChat)